
 

 

 

 
Beste meneer, mevrouw, 

 

In juni 2022 informeerden wij u over de plannen om natuurvriendelijke oevers aan te leggen langs het 

Nassaupad. U kreeg de gelegenheid om input te geven voor de herinrichting van het Nassaupad. 

Allereerst onze excuses dat wij zo lang niets van ons hebben laten horen. Het ontwerpproces verliep 

niet zo voorspoedig als wij hadden gehoopt. Daarom kunnen wij u nu pas feedback geven op de 

reacties. In totaal zijn er 7 reacties binnengekomen.  In deze brief presenteren wij u het ontwerp en 

geven daarbij een korte toelichting. In de bijlage gaan we in de vorm van een Q&A in op de vragen die 

naar aanleiding van de brief van juni 2022 binnen kwamen. 

 

Wij vormen de beschoeiing van de parkzijde om naar natuurvriendelijke oevers en vervangen de 

beschoeiing aan de zijde van het industrieterrein 

De beschoeiing is namelijk grotendeels vergaan. Omdat het Nassaupad een geliefd wandelpad is 

maken we aan de parkzijde natuurvriendelijke oevers. Dit doen we alleen op de plekken waar 

voldoende ruimte is. Dat is ter hoogte van Nassaulaan 38 t/m 88. In deze natuurvriendelijke oevers 

planten we inheemse oeverplanten. Oeverplanten geven een kleurrijk beeld en vormen een fijne 

leefomgeving voor amfibieën en insecten. Voor het maken van deze natuurvriendelijke oevers moeten 

we enkele knotwilgen verwijderen.  De beschoeiing aan de zijde van het industrieterrein wordt van 

hout en komt op dezelfde plek terug.   

 

Wij knappen het groen langs het Nassaupad op 

Dit doen wij door de uitlopers van bomen en bramen weg te snoeien.  Wij planten verschillende 

verwilderingsbollen en bloemen aan om de biodiversiteit te vergroten. De bloemen zorgen voor kleur 

het hele jaar door. Op de kaart is dit aangeven in het grijsgroen als kruiden en stinsenbeplanting.  
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Het Nassaupad krijgt een betere aansluiting op het Nassaupark 

Hiervoor wordt het pad ter hoogte van Nassaulaan 38 t/m 44 een klein stukje omgelegd zodat deze via 

het dijkje aansluit op het Nassaupark. Het pad ter hoogte van Nassaulaan 38  komt iets verder van de 

tuin af te liggen. 

 

Er komen in totaal 5 afvalbakken langs het pad op logische plekken zoals bij ingangen en bij bankjes 

Naar ons idee biedt dit voldoende mogelijkheid om de hondenpoep op te ruimen. 

 

Twee bankjes krijgen een andere plek  

Dit doen we vanwege overlastklachten. De bankjes achter nummer 66 en 86 worden weggehaald. Wij 

halen niet alle bankjes weg omdat ook andere doelgroepen dan jongeren hier gebruik van maken. Met 

de renovatie van het Nassaupad krijgt het een parkachtig karakter, waar zitbankjes zeker bij horen. 

Het bankje achter 126 wordt verplaatst naar 122. Hierdoor ontstaat een aantrekkelijke zit plek.  

 
De werkzaamheden voeren wij in de winter van 2023/2024 uit 
Dit is de meest geschikte tijd waarin snoeiwerk, graafwerk en plantwerk uitgevoerd kan worden. In het 
najaar gaan wij de werkzaamheden aanbesteden. De uitvoering hangt af van de termijn waarop de 
aannemer kan beginnen. Als wij daarover meer weten informeren wij u.  

 

Laat weten wat u van de plannen vindt 

Dit kunt u doen door voor 18 augustus een e-mail te sturen aan de projectleider Remt van der Plaats.  

 

Bel of mail ons gerust bij vragen   

U bereikt ons op 071-5806300. Projectleider Remt van der Plaats beantwoordt uw vragen graag.  

E-mailen mag ook, r.van.der.plaats@zoeterwoude.nl 

 

Met vriendelijke groet,  

namens burgemeester en wethouders van Zoeterwoude,  

 

 

 

Matthijs van Kampen  

Directeur Beheer & Bedrijfsvoering 
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Bijlage 1. 

 

In deze Q&A leggen we per vraag uit hoe wij deze opmerkingen hebben verwerkt in het ontwerp. 

 

Doet de gemeente ook iets aan de waterkwaliteit, bijvoorbeeld door het aanpassen van het 

systeem, onderzoek of onderhoud. Soms stinkt het?  

Gedeeltelijk. De waterkwaliteit zelf valt buiten de scope van het project. Het aanleggen van 

natuurvriendelijke oevers zal wel positief effect hebben op de waterkwaliteit en biodiversiteit. 

Waterplanten zuiveren namelijk het water en vormen een goede woonplaats voor waterdieren. 

Verder vergroten wij na de zomer de duiker aan de Oranjelaan. Hierdoor kan het water beter en 

sneller afstromen. 

Dit zal echter niet alle problemen oplossen. Waarschijnlijk zorgt rottend blad en bagger in het water 

voor de geur. Het waterbeheer, baggeren en het verwijderen van waterplanten in de sloot is een taak 

van het Hoogheemraadschap. Zij zijn ook verantwoordelijk voor het functioneren van het 

watersysteem. De klachten geven we daarom door aan het Hoogheemraadschap van Rijnland.  

 

Kunnen de bankjes langs het pad worden verwijderd vanwege hangjongeren?  

Sommige bewoners ervaren hinder door geluid en rommel. Nee we verwijderen niet alle bankjes. De 

bankjes zijn namelijk ook voor volwassenen/ouderen bedoeld. Wij verwijderen de bankjes ter hoogte 

van nummer 66 en 86. Bij overlast vragen wij u dit per keer te melden bij onze BOA 

 

Kan de BOA vaker controleren op het opruimen van hondenpoep ? 

Ja, wij vragen de BOA dit mee te nemen in zijn ronde. Met het plaatsen van afvalbakken op 

strategische plekken faciliteren we het opruimen van hondenpoep.  

 

Kan er een verbod worden ingesteld voor honden? 

Nee, het hondenverbod geldt in onze gemeente alleen op speelplekken zoals ook te vinden is in de 

Algemene Plaatselijke Verordening. Wel geldt op dit pad aanlijnplicht en opruimplicht. We vragen de 

BOA hier vaker op te controleren. Schroom niet hondenbezitters hier zelf op aan te spreken.  

 

Kan er iets gedaan worden aan licht en geluidsoverlast van de bedrijfspanden, bijvoorbeeld door 

extra groen? 

Nee, er staat al heel veel groen aan de zijde van de bedrijfspanden. In de winterperiode als de bomen 

kaal zijn, zal er nog steeds licht vanuit de kantoorgebouw schijnen richting het Nassaupad. Door de 

schermen te sluiten kan dit eenvoudig in het kantoorgebouw worden voorkomen. 

 

Kan de oude beschoeiing blijven staan? 

Ja, deels. Het plan is de beschoeiing aan de zijde van het Nassaupad te laten staan, alleen maken we 

hier een onderwaterbeschoeiing van. Dit betekent dat we het bovenwatergedeelte verwijderen. Het 

onderwaterdeel blijft staan. We zorgen dat de (natuurvriendelijke) oever daar goed op aansluit. Aan 

de zijde van het industrieterrein vervangen we de beschoeiing.  

 

 

 



 

 

Kunnen de drainagebuizen naar de woningen worden hersteld? 

Ja, de drainagebuizen die we tegenkomen zullen we handhaven en waar mogelijk herstellen bij de 

uitlopen.  

 

Kan het Nassaupad vaker worden gemaaid en kunnen er meer (fruit)bomen worden geplant? 

Er zijn het laatste jaar veel bramen, brandnetels, riet  en boomuitlopers van populieren opgekomen. 

Dit komt grotendeels door de grote dunning die is geweest. 

Met het de werkzaamheden aan de oevers en het pad nemen we ook het onderhoud aan de 

beplanting mee. Denk hierbij aan het snoeien van de bramen, uitlopers van bomen en knotwilgen. In 

het plantseizoen planten we stinsenbeplanting aan. Voor fruitbomen is helaas te weinig ruimte. 

 

Klopt het dat het graven van natuurvriendelijke oevers nauwelijks waterberging oplevert? 

Ja, dat klopt. Het aanleggen van natuurvriendelijke oevers is vooral bedoeld voor de natuur. Mogelijk 

levert het wat meer waterberging op, maar dit is niet het hoofddoel van het plan. 

 

 
 
 


